
                                                    Co mi dala škola

     Když jsem nastupoval do první třídy, myslel jsem si že budu velice pilný a 
šikovný žák, ale zjistil jsem, že to nepůjde, nebyl jsem bohem obdařen moc velkou 
chytrostí. A tak jsme se snažil prospívat s dostatečně dobrým prospěchem. Škola mě 
naučila číst, psát i počítat. Ani v jedné věci nejsem dokonalý, protože mě učení vůbec 
nebaví a nemám na to většinou čas. V některých předmětech jsem, ale pracovitý jako 
například tělocvik, pracovní činnosti, hudební výchova a výtvarná výchova, do 
těhlech předmětů se není moc co učit, a protov nich vynikám. Škola mi dala taky 
přístup k fotbalu, abych mohl ukázat svůj talent na veřejnosti, a proto prezentuji školu 
ve fotbalových turnajích. Ve třídě jsme jen 4 kluci a proto spolu velmi dobře 
vycházíme, holek je podstatně víc, protože postupem roku nám ubývali spíše kluci 
než holky do jiných škol. Je nás 19 žáků, ale zejména dobrých kamarádů, ve třídě je 
velká legrace a pohoda. 
      Díky paní učitelce Stuchlikové se naučili někteří z naší třídy tancovat, toho jsme 
využili na hasičkém plese kde jsme předtancovali.

                                     HASIČSKÝ PLES 2008

Tak z našich zdrojů jsme sestavili 4 páry, každý v páru byl velice šikovný a učenlivý 
žák, proto jsme  se doplňovali a zkoušení tanců nám šlo velice hladce, i když jsme se 
někdy občas hádali.  
      Škola nám dala opravdu mnoho, nikdy nezapomeneme na učitelský sbor, který s 
námi měl trpělivost, a na kamarády z nižších tříd.
      Teď nás čeká nová škola s novými kamarády a novým učitelským sborem.
      Pamatu ji si, že když jsem byl ve školce moc sem se těšil do školy, teď už si to 
nemyslím a dost rád bych se do té školky vrátil, uvidíme jak se nám všem bude 
vzpomínat na Základní školu v Mikulovicích. 
Ale vím jistě, že nezapomenu na naši třídu a na to,  jak jsme podnikali výlety s naší 
třídní paní učitelkou Maloulovou.    
   



                                Naše 9.třída 

Tohle je to, co po nás zbylo od první třídy, někteří žáci jsou stálí, někteří noví a ti, co 
nás opustili, vždycky rádi uvidíme. Chtěli bychom i po dokončení základní školy 
zůsta dobrý kolektiv a vídávat se a nezapomenout na společné legrace a hry.


